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Månadens profil 
Smålands Ridsportförbund har i Månadens profil valt att belysa de 
många engagerade personer och ryttare som finns bland distriktets 
klubbar. Månadens profil i maj är Erla Argus från Grankärrs 
Gränsryttare. 14-åringen som tagit plats i landslaget i dressyr och 
som gillar tävling och sport i alla dess former. 
 
Namn: Erla Argus 
Ålder: 14 år 
Bor: På hästgården Toraliden 
Sysselsättning: Går i högstadiet på Rörviks skola, rider dressyr och hoppning 
Familj: Mamma Emma, pappa Johan, storebror Tage och lillasyster Agda  
Favorithäst: Alla mina hästar 
Hemmaklubb: Grankärrs Gränsryttare 
Intresse förutom häst: Spelar innebandy, fotboll och åker skidor  
Dold talang: Skjuta hårt på innebandyn 
 
Hur började ditt hästintresse?  
Hästar har funnits i hela mitt liv sen jag föddes. Jag började och rida på mammas 
islandshästar när jag var ca ett år och satt framför mamma. När jag var 6 år fick jag min 
första ponny. 

På vilka sätt är du aktiv inom ridsporten idag?  
Jag tävlar främst dressyr på ponny och storhäst men också lite hoppning. Jag har blivit 
uttagen i landslaget med Children och ponny i dressyr. Det ska bli jätte kul att få vara med 
om dessa upplevelser. 

Vilken roll har ridsporten i ditt liv?  
Ridsporten har stor del i mitt hjärta och jag lägger mycket tid på denna sport. 



Vem inspirerar dig och varför?  
Peder Fredricson och Therese Nilshagen. Det är två duktiga ryttare som man kan lära sig 
mycket av och de har kämpat och slitit för sina framgångar 

Vem tränar du helst för?  
Min tränare Susanne Gielen och min mamma. 

Vilken häst har betytt mest för dig hittills under din ryttarkarriär?  
Svårt val men då väljer jag Thistledown Jazzman. Honom har vi ridit in själva och jobbat med 
från noll upp till FEI-klass. Han är den ponnyn som har gett mig de största och svåraste 
utmaningarna i både hoppning och dressyr. 

Finns det någon prestation i livet du är extra stolt över, hästrelaterad eller ej?  
När jag fick chansen att rida med Childrenlaget på Nordiska Mästerskapet i Drammen 2023. 
Dessutom tog vi guld i lag och jag tog individuella placeringar med hästen Niels P.J  
 
Vilka ingår i ditt team under tävlingar?   
Främst mamma eller andra familjemedlemmar, mormor och tränare 
 
Du tog nyligen plats i landslaget, berätta mer om det?  
Det har varit en stor dröm för mig, att få rida i ett landslag och representera Sverige. Så jag 
blev såklart jätteglad. Det gör att jag kan utveckla mig och min ridning mer och vara med om 
många roliga upplevelser. På köpet får jag också många nya ridkompisar.  

Vilken målsättning har du på kort och lång sikt med din ridning?  
Den korta målsättningen är väl att rida NM och EM i år. Långsiktigt är att kämpa för att vara 
med i landslagstrupperna.  

Vad blir nästa steg i din satsning?  
Det närmaste som kommer är Children-SM och sen är det NM, EM och ponny-SM. 

Hur kom det sig att du satsade just på dressyr? 
Jag har även ridit hoppning och fälttävlan, men både mina hästar och jag har varit bättre på 
dressyr och jag tycker att det är den roligaste grenen.  
 
Vad är det bästa med att tävla?  
När man har tränat och kämpat mycket och sen åker på en tävling och allting flyter och 
stämmer. Det är också kul att träffa alla kompisar.  
 
Hur ska en bra dressyrhäst vara?  
Lydig och lätt för hjälperna, med lagom mycket energi, goda taktmässiga gångarter i skritt, 
trav och galopp.  
 
Vilka är dina styrkor som ryttare?   
Jag är envis och kämpat med träning och kan hålla rätt fokus på tävling. Jag har lätt för att 
lära mig. Jag älskar att tävla  
 
Finns det någon del av tävlandet som du tycker kan vara lite extra svår eller jobbig? 
Motgångar tycker jag kan vara jobbigt.  

Utövar du några andra ridsportgrenar än dressyr?  
Hoppning och lite fälttävlan. 

Inom ridsporten pratar man ofta om ledstjärnor, vilka är dina 3 viktigaste ledstjärnor 
för ditt utövande av sporten? 
* Jag lägger mycket tid på träning. 
* Jag rider många olika hästar som gör att man blir skicklig. 
* HA KUL! 
 



Hur skulle du beskriva dig själv med tre ord?  
Envis, mycket energi och en kämpe.  
 
Har du något motto i livet?  
Ha kul och göra mitt bästa i det jag gör.  

Vad är det bästa med att vara smålänning?  
Fin skog och natur. 

Fem snabba frågor: 
Vinter eller sommar? Sommar 
Katt eller hund? Katt 
Stan eller landet? Landet 
Valack eller sto? Sto 
Skritt, trav eller galopp? Galopp 
 

 
Erla älskar att tävla och är aktiv i både dressyr, hoppning och fälttävlan.  
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